
ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΕΣΗΕΑ  
 
Κύριοι, 

Το τελευταίο διάστημα παρατηρείται το φαινόμενο σε 

συζητήσεις στα ΜΜΕ κυβερνητικοί αξιωματούχοι να 

επιτίθενται συλλήβδην κατά των γιατρών χωρίς να υπάρχει 

αντιπροσώπευση μας. Θεωρούμε ότι αυτό αποτελεί απαράδεκτη 

μεθόδευση κατασυκοφάντησης του κλάδου μας και πρέπει να 

τεθούν κάποια όρια. Προτείνουμε σε συζητήσεις που μας 

αφορούν να υπάρχει αντίστοιχη εκπροσώπησηση (εκπροσώπου 

ΕΣΥ, ΙΚΑ, ΠΙΣ ή του αντίστοιχου Ιατρικού Συλλόγου).     

 

 

Ευχαριστούμε μετα τιμής 

 


